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Paragraf 157 Ärendenummer KS2023/679 

Svar på underrättelse om risk för försening gällande  
FuturENA 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen:  
Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. skicka skrivelse daterad 18 oktober 2024 till ENA Energi AB som svar på 
bolagets underrättelse om risk för försening. 

Ärendet 
Den 3 december 2018, § 210, beslutade kommunfullmäktige att revidera ENA 
Energi AB:s (ENA Energi) ägardirektiv. Revideringen innebar bland annat att 
bolaget i sina fortsatta verksamhetsplaner skulle planera efter kommunens vilja att 
marken, där nuvarande huvudproduktion bedrivs, frigörs. Bolaget fick också i 
uppdrag att presentera för moderbolaget en långsiktigt hållbar plan för hur och när 
en åtkomst av marken skulle kunna realiseras. Ägardirektivet har sedan i 
omgångar reviderats för att ytterligare specificera ENA Energis uppdrag, den 
senaste ändringen beslutades av fullmäktige 13 juni 2022, § 99. Av ägardirektivet 
framgår nu att: 

• Bolaget ska i sina fortsatta verksamhetsplaner planera efter att marken, där 
nuvarande huvudproduktion bedrivs, frigörs till senast 2035. Marken som 
frigörs ska vara sanerad för att möjliggöra bostadsbyggande.  

• Bolaget ska presentera för moderbolaget en långsiktig hållbar plan, med eller 
utan produktion av elektricitet, för hur en åtkomst av marken skulle kunna 
realiseras.  

• Bolaget ska undersöka och därefter presentera för moderbolaget 
förutsättningar för ö-drift för moderbolaget. 

ENA Energi har under senaste året fört dialog med kommunledningsförvaltningen 
och samhällsbyggnadsförvaltningen kring förvärv av mark som ENA kan förflytta in 
verksamhet till. ENA Energi har i en skrivelse daterad 5 juli 2024 underrättat 
kommunen om risk för försening till följd av försenad markåtkomst. ENA Energi 
önskar svar från kommunen på hur markfrågan hanteras samt när markåtkomsten 
kommer vara säkrad. Först efter att dessa svar har erhållits kan ENA Energi ta 
ställning till konsekvenserna av förseningen och hur det påverkar projektets sluttid.  
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, daterad 2024-10-18 
Skrivelse, Svar på underrättelse om risk för försening till följd av försenad 
markåtkomst, daterad 2024-10-18 
Underrättelse om risk för försening till följd av försenad markåtkomst, daterad 
2024-07-05 

Yrkanden 
Jesper Englundh (S) yrkar bifall till liggande förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden meddelar att förslag till beslut är:  

Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. skicka skrivelse daterad 18 oktober 2024 till ENA Energi AB som svar på 
bolagets underrättelse om risk för försening. 

Ordföranden frågar utskottet om detta kan bli utskottets förslag och finner så.  

__________ 
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